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Se nästa sida          10:40-11:05 
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Utses att justera: 
 

Karin Carlsson (C)               
 

Justeringsplats och tid: 
 

  Justeras digitalt Paragrafer 48  

Underskrifter 
 

 

Ordförande:  
 
 

Tommy Larsson (-) 

Justerare:  
 
 

Karin Carlsson (C)          

Sekreterare:  
 
 

Alexander Karlsson 
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Beslutande 
Tommy Larsson (-) Ordförande 
Hanna Clemens (SD) Vice ordförande 
Hans-Göran Palmqvist (M)  
Helen Greus (SD)  
Karin Carlsson (C)  
Yvonne Pettersson (S), tjänstgörande ersättare för Astrid Berggren (L)  
Lars Karlsson (SD)  
 
Närvarande ej tjänstgörande ersättare 
Faraah Mohammud (C)  
Ann-Marie Ragnarsdotter (S)  
Margurithe Zellén (KD) 
 
Övriga närvarande 
Lise-Lotte Bengtsson, utbildningschef 
Alexander Karlsson, nämndsekreterare 
Lars Bäcker, sektorekonom 
Veronica Corell, rektor Ödeborgs skola 
Gunnar Wigstrand, socialchef 
Ulla Börjesson, kommunstyrelsens ordförande § 49 
Mona Jonsson, rektor vuxenutbildningen §§ 49-50 
Johan Dahlström, personalföreträdare § 48, §§ 51-57 
 
Övriga deltagare anges i respektive paragraf 
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Innehållsförteckning 
 

§ 49 Ändringar på föredragningslistan   
§ 50 Informationer 2025 2025/60  
§ 51 Återrapportering av 

delegationsbeslut 2025 
2025/10  

§ 52 Meddelanden 2025 2025/8  
§ 53 Ekonomiska 

månadsrapporter/prognoser 2025 
2025/2  

§ 54 Utbildningsnämndens årshjul 
2025 

2025/36  

§ 55 Beslut om körkortsbidrag för 
elever inom Vård- och 
omsorgsprogrammet 

2025/84  

§ 56 Svar till kommunstyrelsen med 
anledning av granskning från 
revisionen om insatser för 
ekonomi i balans 

2025/88  

§ 48 Beslut angående förändrad 
enhetsindelning - Ödeborgs skola 

2025/78 4 - 8 

§ 57 Uppdrag till förvaltningen om att 
bereda flytt av Ödeborgs förskolas 
verksamhet till Ödeborgs skola 

2025/108  
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UN § 48 Dnr 2025/78
Beslut angående förändrad enhetsindelning - Ödeborgs skola

Utbildningsnämndens beslut
Utbildningsnämnden beslutar att Ödeborgs skola från och med höstterminen 
2025 ska vara en F-3 enhet samt att årskurserna 4-6 flyttas till Valboskolan 
samt att paragrafen förklaras omedelbart justerad.

Protokollsanteckning
Moderaterna lämnar en protokollsanteckning som lyder: 
Vi moderater yrkar avslag på förslaget då vi går på scenario 1, då vi tycker 
att scenario 2 är undermåligt berett och att det saknas ekonomisk analys 
och vad det egentligen får för konsekvenser för eleverna och lärarna.

Sverigedemokraterna och Kristdemokraterna lämnar en 
protokollsanteckning som lyder: 
Vi ställer oss bakom under förutsättning att Socialdemokraternas, 
Liberalernas och Moderaternas budget inte går igenom på 
kommunfullmäktige 18/6 - för då saknas finansiering för att genomföra 
detta. 

Yrkande
Karin Carlsson (C) och Helen Greus (SD) bifaller till liggande förslag.

Hans-Göran Palmqvist (M) yrkar avslag till förslaget. 

Propositionsordning
Ordförande ställer proposition på liggande förslag med flera bifall och dels 
på Hans-Göran Palmqvist (M) avslagsyrkande och finner att 
utbildningsnämnden beslutar enligt liggande förslag. 

Votering begärs och genomförs. 

Voteringsförfarande: 
JA – röstar den som bifaller liggande förslag
NEJ – röstar den som bifaller avslagsyrkandet 
 
Hanna Clemens (SD)  JA 
Hans-Göran Palmqvist (M) NEJ 
Helen Greus (SD)  JA 
Karin Carlsson (C)  JA 
Yvonne Pettersson (S)  JA 
Lars Karlsson (SD)  JA 
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Tommy Larsson (-)  JA 
 
Ja röster=6 
Nej röster=1 
 
Efter genomförd röstning finner utbildningsnämnden att man bifaller 
liggande förslag med flera bifall.  
 
Ärendets beredning 
Presidiemöte 2025-04-29 
FÖSAM 2025-04-24, 2025-05-07, 2025-05-08 
 
Sammanfattning av ärendet 
Utbildningsnämnden fattade beslut 2024-11-26 UN § 100 om att flytta 
årskurs 4-6 i Ödeborgs skola till Valboskolan årskurs 4-6. Av beslutet 
framgår att flytten skulle ske tidigast augusti 2025.  
 
2025-04-01 gav kommunstyrelsens presidium och utbildningsnämndens 
presidium förvaltningen i uppdrag att bereda utbildningsnämndens beslut 
vad gäller flytt av mellanstadiet från Ödeborg till Valbo 4-6 inför läsåret 
2025/2026.   
 
Parallellt med detta uppdrag pågår arbete med hantering av arbetsmiljörisker 
som identifierats vid Ödeborg och där Arbetsmiljöverket har förelagt 
kommunen att inkomma med en handlingsplan för vidtagna eller planerade 
åtgärder. Detta föreläggande ska besvaras senast 1 juni 2025.    
 
Ärendebeskrivning 
Inom kommunen pågår ett omfattande arbete vad gäller lokalförsörjning, 
investeringar samt åtgärder på lång och kort sikt för att få en budget i 
balans.  
 
Beslut på övergripande nivå kommer att fattas av kommunfullmäktige när 
mål- och resursplan beslutas.  
 
Enhetsindelning, det vill säga vilka årskurser som ska finnas på varje 
skolenhet, är en fråga som utbildningsnämnden fattar beslut om.  
 
Precis som i de flesta kommuner i landet visar aktuell statistik och 
befolkningsprognos ett minskat antal barn och elever inom de närmsta åren. 
Detta får påverkan på ekonomi och organisation.    
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Som ett första steg i omställningsprocessen och för att få en effektivare 
verksamhet för mellanstadiet finns det skäl att slå ihop mellanstadierna vid 
Ödeborg och Valbo 4-6. Samtidigt bibehålls skolverksamhet tills vidare för 
yngre elever i Ödeborg.  
 
Den förändrade organisationen får följande konsekvenser:  
 
Elever 
Det är tre elevgrupper som berörs:  

• Eleverna på Valbo som får nya klasskamrater  
• Eleverna från Ödeborg som flyttas till Valbo  
• Eleverna i Ödeborg som blir kvar   

 
Berörda klasser i Ödeborg (nuvarande antal elever)  

• Åk 4 med 12 elever   
• Åk 5 med 15 elever    
• Åk 6 med 11 elever   

   
Förslaget är att eleverna delas på befintliga klasser.   
 
Klasstorlekar på Valbo efter sammanslagningen (inklusive 
förändringar i elevgrupperna som är kända i dagsläget):  

• Åk 4 A = 18 elever  
• Åk 4 B = 18 elever  
• Åk 5 A = 24 elever  
• Åk 5 B = 24 elever   
• Åk 6 A = 21 elever  
• Åk 6 B = 21 elever (+2 elever som går på Navet)  

  
Det blir ca 40 elever kvar på Ödeborg i fyra årskurser.  
 
Personal 

• Fyra personer från Ödeborg flyttas över från Ödeborg till Valbo 4-6. 
• Resterande personalgrupp blir kvar på Ödeborg. Planeringen är att 

skapa 2 klasser för dessa elever (B-form) med 140% tjänst i varje 
klass. Utöver detta kommer det att finnas fyra personal på 
fritidshemmet samt elevassistent.  

• Det är ingen personal som blir övertalig i och med förändringen.  
• Valbo kommer att ha en personalstyrka med nio pedagoger som har 

hela sin arbetstid förlagd till enheten, pedagoger som har enstaka 
ämnen vid enheten, fyra medarbetare som arbetar vid fritidshemmet 
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och i studieverkstan samt tre elevassistenter. Totalt blir det 17,5 
tjänster som är knutna till enheten efter förändringen.  

 
Lokaler och organisation  
Det finns kapacitet på Valbo för att öka elevantalet. Undersökningar har 
gjorts av ventilation i klassrummen. Städfrekvensen kommer att öka. 
Måltider för eleverna lagas redan idag på Valbo, men körs till Ödeborg. Det 
innebär således inte någon förändring vad gäller kapaciteten för själva 
tillagningen.  
 
I Ödeborg kommer de nyare delarna av lokalerna att nyttjas. Idrott- och 
slöjdsal kommer inte att nyttjas eftersom dessa är i stort behov av 
renovering. Eleverna i årskurs 1-3 kommer att få idrott och slöjd vid 
Högsäters skola. Personal medföljer då. Även elever från Höjdenskolan får 
slöjdundervisning vid Högsäters skola. 
 
Övrigt  
Skolskjuts kommer att krävas för ca 20 av eleverna i och med att de får 
längre avstånd till skolan. De elever som nyttjar fritidshem är inte 
berättigade till skolskjuts.  
 
Genomförda utredningar 
Följande utredningar har genomförts:  

• Risk- och konsekvensanalys för personalen vid Valbo 4-6 
• Risk- och konsekvensanalys för samtlig personal vid Ödeborg, det 

vill säga de som flyttas och de som blir kvar 
• Risk- och konsekvensanalys för personal inom samhällsbyggnad 

(kost och städ) 
• Barnkonsekvensanalys – elever som placeras vid Valbo 4-6 och 

elever som blir kvar vid Ödeborg   
 
Barnkonsekvensanalysen har genomförts både genom att eleverna fått 
lämna muntlig och skriftliga synpunkter. Den biläggs. Eleverna som ska 
flytta till Valbo kommer att få besöka lokalerna och träffa blivande 
klasskamrater under vårterminen. Även personalen kommer att träffas innan 
sommarlovet.  
 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse daterad 2025-05-09 
Sammanfattning synpunkter - personal 
Barnkonsekvensanalys  
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Sändlista 
Rektorer  
Sektorekonom 
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